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Obradom XXXV Sesji przewodniczył Mirosław Zdankiewicz-Przewodnicz�cy Rady Gminy 
Sadlinki.  
Obrady rozpocz�to o godz.1115. 
Ad.1 
Przewodnicz�cy stwierdził prawomocno�� obrad . Przedstawił porz�dek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocno�ci obrad. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
2. Przedstawienie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XXXIV/211/2002 Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 14 czerwca 2002 roku w sprawie podziału Gminy Sadlinki na 
okr�gi wyborcze. 

3. Podj�cie uchwały w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r. 
4. Podj�cie uchwały o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 15 marca 2006r. w sprawie przyj�cia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 
2006-2008. 

5. Wolne wnioski. 
6. Zamkni�cie obrad sesji. 
 
Porz�dek obrad został przyj�ty jednogło�nie. 

Ad.2 
Przewodnicz�cy Rady Gminy  nawi�zał do odbytego wspólnego posiedzenia komisji Rady, 
na którym został przedstawiony projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału 
Gminy Sadlinki na okr�gi wyborcze. 
Komisarz Wyborczy wezwał Rad� Gminy Sadlinki do dokonania zmiany granic okr�gów 
wyborczych i ustalenia liczby radnych zgodnie z przepisami ustawy.  
Liczba radnych w okr�gu wyborczym Nr 6 obejmuj�cym sołectwo Sadlinki powinna liczy� 4 
radnych, natomiast okr�gi Rusinowo i Glina powinny  by� poł�czone z innymi okr�gami. 
Projekt podziału Gminy Sadlinki na okr�gi wyborcze opracowany został zgodnie z 
postanowieniem Komisarza Wyborczego w Gda�sku nie został przyj�ty po jego analizie 
przez radnych na wspólnym posiedzeniu komisji.                 
Odczytał ponownie projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXXIV/211/2002 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 14 czerwca 2002r roku w sprawie podziału Gminy Sadlinki na okr�gi 
wyborcze, po czym 13 radnych uczestnicz�cych w posiedzeniu głosowało przeciw podj�ciu 
uchwały. 
Przewodnicz�cy Rady podał, �e został odrzucony nowy podział Gminy Sadlinki na okr�gi 
wyborcze. 
Ad.3 
Szczegółowo zmiany w bud�ecie gminy na 2996r. omówiła skarbnik na wspólnym 
posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym. 
Radni nie wnosz� uwag. 
Za  podj�ciem uchwały Nr XXXV/208/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 sierpnia 2006r. 
w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r. radni głosowali jednogło�nie /13 radnych 
uczestnicz�cych w posiedzeniu/. 
Ad.4 
Projekt uchwały Nr XXXV/209/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 10 sierpnia 2006r. został 
przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym. Za 
podj�ciem uchwały radni głosowali jednogło�nie. 
Ad.5 
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Wójt przedstawiła informacj� na temat prac komisji szacuj�cej szkody w gospodarstwach 
obj�tych kl�sk� suszy, która oszacowała szkody ju� w 9 miejscowo�ciach. Do 16.08.br 
protokóły zostan� przekazane  do UW. Wpłyn�ło 160 poda�. Otrzymali�my6 wytyczne UW 
na temat szacowania szkód, nie uleganiu naciskom rolników. B�dzie kontrola oszacowanych 
szkód , komisja bierze ba siebie du�� odpowiedzialno��. Kl�ska to 30% szkód na terenie 
sołectwa. 
W s�siednich gminach jest mniej poda�-ok.40. Kiedy wyst�powali�my do Wojewody o 
powołanie komisji, zło�one były 2 podania w UG o oszacowanie szkód. 
J.Piskoe-radny, przedstawiciel Izby Rolniczej uwa�a, �e nie ka�dy rolnik jest ekspertem, 
nale�y mu pomóc. Tam gdzie był szacowa�, podpisze si�, jest w stanie broni� swoich racji.. 
Tyto�, kapusta, buraki nie zregeneruj� si�. S� gleby piaskowe, straty s� du�e. 
S.Kapu�ci�skio porównał wydajno�� zbó� 10-12t z ha, obecnie 2-3t z ha, natomiast 70-80% 
strat w przypadku fasoli. Rolnicy podawali sumiennie. 
M. Kazimierski zabrał głos na temat osi�ganych plonów. 
W ojt poinformowała, �e brał udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa Prezes Zarz�du” 
ZIARN-POL”, z PZZ nikt nie przybył. 
Robiła wszystko aby okr�gi utrzyma�, Komisarz Wyborczy podejmie decyzj�. 
Z.Krajewski wyst�pił do p.wójt o przedstawienie tematu o�rodków zdrowia. 
Wójt poinformowała, �e s� wykonywane remonty o�rodków zdrowia. Słyszała, �e niektórzy 
s� przeciwni takim działaniom-np.p.doktor, radny powiatowy. Była przeciwna sprzeda�y OZ 
w Nebrowie W. W Nebrowie remontuje pan, z którym jest umowa na punkt apteczny, 
po.Grzona b�dzie przyjmował, b�dzie lekarz ogólny i specjalista. B�d� spotkania na wsi. 
Sanepid musi odebra� pomieszczenia. 
W Sadlinkach pomalowano 2 pomieszczenia, b�dzie przyjmował lek.Plewi�ski, mo�e inny 
specjalista od wrze�nia. 
Wójt ma obiecany sprz�t rehabilitacyjny po nowym roku. 
Nic złego p.doktor nie zrobimy, je�li jest dobrym lekarzem nie powinna si� obawia�. Wie co 
niektórzy ludzie mówi�, ale kieruje si� własn� ipini�, wiarygodno�ci�. Jest to zdrowa 
konkurencja. Je�li lekarze b�d� , zostanie zorganizowane spotkanie. 
M.Paliwoda  pami�ta, �e zwi�kszano metra� dla apteki w Sadlinkach , gdy� musiała spełni� 
wymogi apteki, nie punktu aptecznego zgodnie z wymogami UE. Jak jest z Nebrowem, gdzie 
ma powsta� punkt apteczny? 
Wójt odpowiedziała, �e pani w Sadlinkach ma 1 aptek�, natomiast pan, który planuje 
utworzy�  punkt apteczny w Nebrowie ma inne wymogi, je�li chodzi o punkt. 
Jest rozpocz�ta budowa chodnika od m.Białki. 
Ad.6 
Po wyczerpaniu porz�dku obrad przewodnicz�cy zamkn�ł obrady XXXV Nadzwyczajnej 
Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
Godz. 1150. 
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